
Vyhodnotenie činnosti poslaneckej kancelárie 

Poslanecká miestnosť určená na stretávanie sa s občanmi mesta, zasadanie odborných komisií  
pri Mestskom zastupiteľstve, stretávanie sa s podnikateľskými subjektmi podnikajúcimi na pôde 
mesta, na neformálne stretnutia, bola otvorená 2. februára 2011. Od jej otvorenia sme sa každú stredu 
v čase od 17:00 do 19:00 h pravidelne stretávali s občanmi mesta a riešili ich návrhy, podnety 
i sťažnosti. 

Počas necelých piatich mesiacov sme zaznamenali cca 60 návštev občanov, čo v priemere 
predstavuje návštevu troch občanov na jeden deň otvorenia poslaneckej miestnosti. 

Uvedené čísla však tvoria holú štatistiku, ktorá o opodstatnení či neopodstatnení myšlienky prehĺbenia 
komunikačného kanála medzi občanmi a ich volenými zástupcami v tomto volebnom období, nič 
nehovorí.  

O opodstatnenosti zriadenia tohto inštitútu však môžu hovoriť občania, ktorí za nami prišli, predniesli 
nám nie len svoje problémy, sťažnosti, ale aj postrehy, podnety a návrhy na vyriešenie problémov, 
ktoré ich osobne aj okolie najviac trápia. Boli to prevažne konštruktívne stretnutia a ak sme nedokázali 
promptne vyriešiť ich podnet, riešili sme ho v spolupráci s vedením mesta, s vedúcimi jednotlivých 
odborov, resp. sme im poradili zodpovednú osobu na meste, TS s.r.o., TS a.s., atď. 

Aké témy občanov, ktorí prišli do poslaneckej miestnosti, najviac trápili? 

 

Prioritná téma: Osada Pod Kortínou 

Prioritnou témou, ktorá neustále rezonovala (a rezonovať asi bude) je téma neprispôsobivých 
občanov, osídľujúcich veľkú časť územia „Pod Kortínou“ a znepríjemňujúcich život občanov, ktorí 
v tejto časti mesta a v jeho blízkom okolí majú trvalé bydlisko. 
Veríme, že po schválení vybudovania riadeného bývania poslancami MsZ v tejto časti katastra sa 
situácia upokojí, dôjde k všeobecnej zhode a upokojí sa život v tejto časti mesta. 

 

Téma číslo dva: Verejné osvetlenie 

Téma číslo dva, s ktorou často prichádzali občania mesta za nami, bol neporiadok v podobe veľkých 
i menších betónových kusov, ktorý vznikol po rekonštrukcii verejného osvetlenia. Tento nedostatok 
postupne mesto vyriešilo s dodávateľom a realizátorom rekonštrukcie. 

S témou rekonštrukcia verejného osvetlenia úzko súvisí aj nedostatočné osvetlenie niektorých častí 
mesta (za obchodom „Handy“ vo dvore v blízkosti Námestia Matice slovenskej sa podarilo doplniť 
lampu verejného osvetlenia), pred vchodmi bytových spoločenstiev a výkonné reflektory osvetľujúce 
Námestie Matice slovenskej (podnet reflektorov sa podarilo vyriešiť v neďalekej minulosti). 

 

Rekonštrukcia Námestia Matice slovenskej 

Téma rekonštrukcia námestia zaujala hlavne tých občanov, ktorí bývajú v centre mesta a v jeho 
blízkom okolí, resp. rodičov s malými deťmi. Tí na jednej strane chválili možnosť posedieť si na 
lavičkách v blízkosti novej fontány, no kritizovali podklad, ktorým sú vyplnené nezatrávnené plochy. 
Deti (staršie i mladšie) rozhadzovali kamienky po chodníkoch a nevynechali ani fontánu, s ktorou malo 
i má mesto značné problémy práve z tohto dôvodu. 

Nepáči sa im ani betónový stred námestia, ktorý oddeľuje polyfunkčný dom od novovytvorenej 
oddychovej zóny a ktorý je potrebné architektonicky zladiť s obnovenou časťou námestia. 

Občania upozorňovali na prepadliská a neustále sa zväčšujúce jamy na námestí, ktoré bude potrebné 
reparovať. 

 

Komunálny odpad, cena za teplo 

Osobitnou témou stretnutí v poslaneckej miestnosti bola cena za komunálny odpad a cena  
za dodávané teplo pre domácnosti. S touto témou niekoľkokrát prišiel p. Polák a apeloval na vysoké 
ceny oboch komodít, ktorými sú zaťažené domácnosti. 



S touto témou a podkladmi k nej sa naďalej zaoberá Komisia pre životné prostredie, odpadové 
hospodárstvo a dopravu. 

 

Múzeum socializmu v Dome kultúry 

Začiatkom júna prišli do poslaneckej miestnosti mladí ľudia ako zástupcovia OZ ŽIAROVKY, ktorí 
ponúkli alternatívu využitia Domu kultúry na vytvorenie „Múzea socializmu“. 

Ich iniciatíva vyústila v stretnutie s primátorom mesta a zriadením pracovnej skupiny, ktorej úvodné 
stretnutie sa uskutočnilo v pondelok 27.6.2011 

 

Mestský rozhlas 

Vysielanie mestského rozhlasu je už neoddeliteľnou súčasťou mesta. Po jeho rekonštrukcii a zmene 
technológie z drôtového na bezdrôtový vznikajú rôzne poruchy. Jednou z nich je aj tzv. „echo“, ktoré 
vzniká v niektorých častiach mesta a nefunkčnosť rozhlasu v ucelených štvrtiach, resp. blokoch.  
Na takéto nedostatky nás prišli upozorniť obyvatelia dotknutých častí. O tomto podnete sme 
informovali prednostku mestského úradu s prísľubom, že dá prešetriť reálny stav a podnikne opatrenia 
na odstránenie poruchy. 

 

Ostatné témy 

Ďalšími témami, ktoré rezonovali pri stretnutí nás poslancov s občanmi mesta, boli: 

 odchody autobusov MHD a ich prispôsobenie k cestovnému poriadku vlakov, 

 likvidácia topoľov v meste z dôvodu vzniku alergénov, 

 vodenie psov a ich exkrementy v okolí detských ihrísk (možnosť umiestnenia tabuľky  
pre zákaz vodenia psov), 

 situácia na sídlisku Etapa v okolí pohostinstva „Hooligans“, 

 toalety na Námestí Matice slovenskej, 

 penzión pre seniorov, 

 vyvýšená terasa pri kaviarni „ALFA“ – zabezpečenie proti úrazu v nočných hodinách, 

 zapáchajúce kontajnery v blízkosti Slovenskej pošty, 

 autobusová stanica – enormne znečistená – vizitka obyvateľov mesta. 
 
Tém na podnety, pripomienky, rozhovor je a bude vždy veľa. Sme presvedčení, že zriadenie 
poslaneckej miestnosti má svoje opodstatnenie a bude vždy viesť k spoločnému riešeniu vzniknutej 
situácie. Značné množstvo uvedených tém bolo prednesené vedeniu mesta na Mestských 
zastupiteľstvách v rámci interpelácie poslancov alebo priamo pri osobnom stretnutí s prednostkou 
mestského úradu. 
 
Otvoriť nový komunikačný kanál, priblížiť sa k občanovi mesta, komunikovať a počúvať jeho názory, 
podnety pripomienky, pomáhať ich riešiť je v tomto volebnom období našou prioritou. Preto na podnet 
občanov bude poslanecká miestnosť otvorená v stredu každý druhý týždeň v nezmenenom čase (od 
17:00 do 19:00) aj počas mesiacov júl a august od stredy 6.7.2011. 


